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RG.0002.4.2011 
 

Protokół  Nr VI/2011 
z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 28 czerwca  2011 roku 
odbytej w Domu Ludowym w Żabnie 

 
 
Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 920, a zakończyła               
o godz. 1422. 
 
Ad.I. Godz. 920 
Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 
powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 
obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 
uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15. 
Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób zaproszonych na sesję stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.II. Godz. 924 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił proponowany 
porządek obrad sesji. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz zaproponował, aby w porządku obrad wprowadzić 
następujące zmiany: 
1). W punkcie VI wprowadzić  podpunkt 10 o treści:          
„Przyjęcie uchwały Rady Gminy zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem”. 
2). W punkcie VI wprowadzić  podpunkt 11 o treści:          
„Przyjęcie uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w 
ramach PROW inwestycji „Budowa ogólnodostępnej sali gimnastycznej i łącznika z 
istniejącym budynkiem Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej”. 
Zmiany w porządku obrad Wójt motywował koniecznością podjęcia w/w uchwał 
nadmieniając, że były one rozpatrywane i opiniowane przez  Komisje Stałe Rady 
Gminy. 
Obydwie propozycje zmiany w porządku obrad w odrębnym głosowaniu zostały 
przyjęte jednogłośnie -  14 głosów „za”. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że tuż przed sesją otrzymał dwa pisma 
przekazane przez radnego Stanisława Kosińskiego od mieszkańców Chwałowic, 
Witkowic i Dąbrówki. W pierwszym piśmie mieszkańcy zwrócili się  aby w drodze 
uchwały Rady Gminy wystąpić do Prezesa Rady Ministrów o uznanie polskiego 
rolnictwa za priorytet, a szczególnie kwestii wyrównania dopłat rolniczych do 
poziomu Unii, podczas polskiej prezydencji w Radzie Unii Europejskiej.  
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Natomiast drugie pismo stanowi o konieczności podjęcia działań w celu zwiększenia 
bezpieczeństwa przeciwpowodziowego na terenie gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby pismo dotyczące wyrównania 
dopłat rolniczych rozpatrzyć w punkcie porządku obrad sesji – Interpelacje, zapytania 
i wolne wnioski radnych. Ponadto sprawę tę można przekazać do Prezesa Rady 
Ministrów w formie Apelu Rady Gminy. Natomiast drugie pismo wnoszące o 
podjęcie działań w kierunku zwiększenia zabezpieczenia przeciwpowodziowego 
można rozpatrzyć na następnej sesji poświęconej w dużej części bezpieczeństwu 
publicznemu, a która odbędzie się do 15 lipca br. 
Radny Kosiński powiedział, że tematu bezpieczeństwa przeciwpowodziowego nie 
można odkładać na późniejszy czas. Wały są w fatalnym stanie technicznym. 
Występują w nich zapadnięcia na dużej długości i w przypadku wysokiego stanu 
wody grozi to przerwaniem obwałowania. Jest to sprawa pilna do rozwiązania i na 
dzisiejszej sesji należy się tym zająć. W tej kwestii złożył wniosek. 
Radna Małgorzata Krawiec wyraziła zdanie, że bez odpowiedniego przygotowania 
dyskusja w dniu dzisiejszym wydaje się bezcelowa. Można odczekać do kolejnej 
sesji, która odbędzie się za około 2 tygodnie i wówczas szczegółowo zająć się tym 
tematem. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego Stanisława 
Kosińskiego oraz swoją propozycję. 
W głosowaniu za wnioskiem radnego Stanisława Kosińskiego głosowało 2 radnych.  
Za propozycją  Przewodniczącego Rady Gminy głosowało 10 radnych. 
Dwóch radnych wstrzymało się od głosu.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad po 
naniesionych wcześniej zmianach  dotyczących wprowadzenia nowych projektów 
uchwał pod rozpatrzenie.  
W głosowaniu porządek obrad został przyjęty – 12 głosów „za”, 2 głosy 
„wstrzymujące”. 
 
 Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 
V. Informacja na temat zaśmiecania lasów.  
VI. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem za 
rok 2010, 

2) zmian w statucie Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem, 

3) zmiany w składzie Rady Społecznej Gminnego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem, 

               4) uchwalenia statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Radomyślu 
nad Sanem, 
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5) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 r.  

6) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu gminy za 2010r. 

             a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy i  
sprawozdania finansowego za 2010r. 

             b) zapoznanie z uchwałą RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu gminy 
za 2010r. 

      7)   udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
za 2010r. 

             a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy za 2010r. 

             b) zapoznanie z uchwałą RIO w sprawie zaopiniowania przedłożonego 
przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy za 2010r. 

     8) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem, 
     9) zmian w uchwale budżetowej na rok 2011. 

             10) zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 
terenie Gminy Radomyśl nad Sanem. 

             11) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku Gospodarstwa 
Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach PROW 
inwestycji „Budowa ogólnodostępnej sali gimnastycznej i łącznika z 
istniejącym budynkiem Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej”. 

      VII.       Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 
     VIII.      Zakończenie VI sesji Rady Gminy. 
 
Ad. III. Godz. 942                                   
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    
z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 27.04.2011r. znajdował  się zwyczajowo do 
wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 
radnym.  W związku z tym zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 
Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 
Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      
w głosowaniu  – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV. Godz. 943 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 
na sesji Rady Gminy odbytej w dniu 27.04.2011r. oraz posiedzeniach Komisji 
Stałych. 
Wniosek radnego Jacka Pamuły: 
1. „Dokonać naprawy występujących ubytków na drodze gminnej Rzeczyca Okrągła 
– Kępa Rzeczycka. Nie naprawienie w/w grozi powstaniem przełomów na drodze i 
zwiększy koszty remontu.” 
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Odpowiedź: 
Ubytki na drodze gminnej Rzeczyca Okrągła – Kępa Rzeczycka zostały uzupełnione 
masą bitumiczną. 
 
Wnioski radnego Stanisława Kosińskiego: 
2. „Utwardzenie drogi wojewódzkiej na odcinku od Domu Kultury w Chwałowicach 
do granicy województwa 2 km oraz utwardzenie poboczy przy tej drodze.” 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 27.04. br. 
3. „Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach na odcinku 3 km.” 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 27.04. br. 
4. „Modernizacja wału na odcinku Chwałowice – Witkowice 6 km oraz drogi 
przywałowej.” 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 27.04. br. 
5. „Przyśpieszyć utwardzenie dróg dojazdowych do wału.” 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 27.04. br. 
6. „Budowa oświetlenia ulicznego w Chwałowicach przy drogach gminnych.” 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 27.04. br. 
7. „Budowa chodnika przy drodze powiatowej do „Orlika”.” 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 27.04. br. 
8. „Modernizacja drogi powiatowej na odcinku Chwałowice – Witkowice przez 
pastwiska.” 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 27.04. br. 
9. „Dokonać konserwacji jeziora w Chwałowicach.” 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 27.04. br. w związku z planem 
renowacji jeziora w Chwałowicach i rezerwatu w Pniowie. 
10. „Dokonać konserwacji rowu melioracyjnego od jeziora w stronę Nowej Wsi.” 
Odpowiedź: 
Wyjaśnienie zostało udzielone na sesji w dniu 27.04. br. 
11. „Dokonać konserwacji rowu melioracyjnego od Kanału A w stronę jeziora i do 
wału.” 
Odpowiedź: 
Wyjaśnienie zostało udzielone na sesji w dniu 27.04. br. 
 
Wnioski radnego Bogdana Oszusta: 
12. „Wystąpić do telekomunikacji o podwieszenie przewodów telefonicznych przy 
drodze wojewódzkiej na odcinku Antoniów – Czekaj Pniowski (około 100 m od 
mostu na Strachockiej w kierunku Czekaja Pniowskiego). Przewody na jednym ze 
słupów nie są zawieszone, ponieważ wyrwany jest uchwyt i zwieszają nisko nad 
ziemią.” 
Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo do TP S.A w Katowicach. Brak odpowiedzi 
13. „Wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich o uzupełnienie w ramach gwarancji 
poboczy przy drodze wojewódzkiej na odcinku Antoniów – Czekaj Pniowski. 
Stwierdzam, że pobocza były wykonywane w warunkach zimowych i okazuje się, że 
na kilku odcinkach są znacznie zaniżone oraz nie utwardzone.” 
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Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Stalowej Woli. RDW  
poinformował, że uzupełnienie poboczy w ciągu drogi wojewódzkiej Antoniów – 
Czekaj Pniowski zostało zlecone przedsiębiorstwu wykonującemu przebudowę drogi 
w ramach gwarancji. 
 
Wnioski radnej Małgorzaty Krawiec: 
14. „Wykonanie oświetlenia ulicznego drogi w Woli Rzeczyckiej od posesji Żelazna 
Józefa, Puzio Kazimierz do szkoły podstawowej w Woli Rzeczyckiej. Na drodze w 
okolicy istniejących już posesji oraz mających w planie w roku obecnym budowy 
domów nie ma żadnego oświetlenia. 
Ze względu na to, że w planie jest wykonanie instalacji elektrycznej, można by od 
razu zaplanować i wykonać oświetlenie uliczne.” 
Odpowiedź: 
Po informacji uzyskanej w Rejonie Energetycznym  w Stalowej Woli  projekt 
przebudowy linii obejmuje wymianę słupów, linii energetycznej oraz istniejących 
lamp oświetleniowych .  
15. „Remont mostu na Łukawicy ( stary most). Podmyte przyczółki wymagają 
remontu.” 
Odpowiedź: 
Remont przepustu zostanie wykonany w miesiącu lipcu. 
 
Wnioski radnego Bolesława Puki: 
16. „Usunięcie zakrzaczeń przy drodze wojewódzkiej w miejscowości Żabno w 
kierunku do Radomyśla i Woli Rzeczyckiej. Obecny stan utrudnia widoczność 
poruszającym się po drodze pojazdom.” 
Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Stalowej Woli. RDW 
poinformował, że zakrzaczenia w ciągu drogi wojewódzkiej są systematycznie 
usuwane. 
 
Wniosek przyjęty przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa na 
posiedzeniu w dniu 20.04.11r. 

 
Komisja wniosła o podjęcie działań w celu zniesienia rejonizacji lekarza weterynarii 
na terenie gminy w związku z niemożliwością wystawienia świadectw o stanie 
zdrowia zwierząt przez lekarzy weterynarii spoza naszego rejonu mogących 
świadczyć usługi lekarskie.  
Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo w powyższej sprawie do Powiatowego Inspektoratu 
Weterynarii w Stalowej Woli. 
W odpowiedzi poinformowano, że wystawienie świadectwa zdrowia dla zwierząt jest 
w myśl art.26 ustawy z dnia  29 stycznia 2004 roku o Inspekcji  Weterynaryjnej 
kompetencją  Powiatowego Lekarza Weterynarii. Powiatowy Lekarz Weterynarii na 
podstawie art. 16 wyżej cytowanej ustawy, może z przyczyn finansowych lub 
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organizacyjnych wyznaczyć na czas określony lekarzy weterynarii nie będących 
pracownikami inspekcji do wyżej wymienionych czynności. 
W dotychczasowej praktyce stosowanej w Powiatowym Inspektoracie Weterynarii w 
Stalowej Woli wszyscy lekarze wolnej praktyki, którzy wystąpili o wyznaczenie do 
czynności urzędowych, takie wyznaczenie otrzymywali niezależnie od tego czy 
swoje praktyki mieli zlokalizowane na terenie powiatu stalowowolskiego, czy poza 
nim. Na przełomie roku 2010 – 2011 tylko dwóch lekarzy: Pani lek. wet. Anna Siroń 
i Pan lek. wet. Eugeniusz Bartler wystąpiło o wyznaczenie do czynności urzędowych 
na terenie gminy Radomyśl nad Sanem. Według rozeznania te dwie osoby w pełni 
zabezpieczają teren pod względem badania zwierząt rzeźnych i mięsa, jak też 
wystawiania świadectw zdrowia dla zwierząt. Od 1 stycznia 2011r. do 30 maja 2011r. 
na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem wystawiono dwa świadectwa zdrowia dla 
cieląt. 
 
Wnioski podjęte przez Komisję Rewizyjną z przeprowadzonej kontroli sołectw 
odbytej w dniach 17.03.11r. i 24.03.11r. 
 
1. Nie przestrzeganie zapisów statutu sołectwa w zakresie: 
     -  posiadania aktualnej ewidencji składników mienia komunalnego będącego w 

zarządzie sołectwa (§14 ust.2 pkt 14 statutu sołectwa) 
     - przekazywania protokołem zdawczo – odbiorczym nowo wybranemu sołtysowi 

składników mienia komunalnego będącego w zarządzie sołectwa (§14 ust.2 pkt 
15 statutu sołectwa) 

     - spisywania protokołów z posiedzeń Rady Sołeckiej (§15 ust.7 statutu sołectwa). 
Powyższa uwaga nie dotyczy wszystkich sołectw. 
Odpowiedź: 
Zalecenia zostały przekazane Sołtysom sołectw. 
2. Konieczność dokonywania corocznej inwentaryzacji stanu majątku sołectwa celem 
wybrakowania zniszczonego sprzętu w Domach Ludowych. 
Odpowiedź: 
Uwaga została przekazana Sołtysom sołectw celem przekazania Radom Sołeckim 
sołectw. 
3.   Potrzeba wyposażenia Sołtysów w wykaz mienia będącego w zarządzie sołectwa 
oraz  mapę ewidencyjną z granicami sołectw. 
Odpowiedź: 
Wykazy mienia zostały przekazane sołtysom sołectw.  
Poniżej zestawienie rzeczowe map będących w posiadaniu Urzędu Gminy (rozmiar 
84cm x 58cm )  ilość map oraz koszt xero. 

1. Antoniów – 4 szt.  – koszt xero – 100 zł 
2. Zalesie Ant. –  5 szt.  – koszt xero – 125 zł 
3. Chwałowice  – 12 szt.  – koszt xero – 300 zł 
4. Kępa Rzeczycka – 2 szt.  – koszt xero – 50 zł 
5. Dąbrowa Rzeczycka – 4 szt.  – koszt xero – 100 zł 
6. Radomyśl  – 8 szt.  – koszt xero – 200 zł 
7. Rzeczyca Okrągła  – 2 szt.  – koszt xero – 50 zł 
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8. Rzeczyca Długa – 5 szt.  – koszt xero – 125 zł 
9. Nowiny – 6 szt.  – koszt xero – 150 zł 
10. Orzechów – 2 szt.  – koszt xero – 50 zł 
11. Pniów – 8 szt.  – koszt xero – 200 zł 
12. Witkowice  – 6 szt.  – koszt xero – 150 zł 
13. Żabno – 5 szt.  – koszt xero – 125 zł 
14. Wola Rzeczycka – 4 szt.  – koszt xero – 100 zł 

Razem koszt xero – 1825 zł 
4. Podjęcie działań w celu rozwiązania problemu wałęsających się psów, 
stwarzających zagrożenie dla mieszkańców. 
Odpowiedź: 
Wyłapywaniem bezdomnych psów zajmuje się Zakład Gospodarki Komunalnej w 
Radomyślu. Zakład posiada odpowiednie boksy do czasowego przetrzymywania 
psów, przeszkolonych pracowników oraz podstawowe wyposażenie niezbędne do 
wyłapywania psów.   
W najbliższym czasie zostanie podjęta uchwała w sprawie wyłapywania i 
przetrzymywania bezdomnych psów. 
5.  Komisja proponuje przywrócenie komisyjnej akcji kontrolnej „posesja” celem 
doprowadzenia do zapewnienia właściwego stanu w zakresie porządku i czystości w 
nieruchomościach  na terenie gminy. 
Odpowiedź: 
Wyjaśnienie  radcy prawnego w załączeniu. 
6. Rozstrzygnięcie zależności między funduszem sołeckim, a gospodarowaniem na 
mieniu wiejskim. Wyjaśnienia wymaga kwestia, czym jest fundusz sołecki, a co 
stanowi gospodarowanie na mieniu wiejskim. 
Odpowiedź: 
Opinia radcy prawnego w załączeniu.  
7. Opracowanie zgodnie z przepisami sposobu i zasad przekazywania sołectwa 
sołtysowi nowej kadencji. W tej kwestii jest potrzeba przygotowania jednolitego 
wzoru protokołu zdawczo – odbiorczego. 
Odpowiedź: 
Przekazanie składników mienia komunalnego będącego w zarządzie sołectw 
sołtysom nowej kadencji nastąpiło w drodze komisyjnego przekazania protokołami 
zdawczo – odbiorczymi. 
8. Rozpropagowanie wśród sołtysów informacji o stawkach za jednorazowy wynajem 
lokali użytkowych w budynkach stanowiących mienie komunalne gminy (Domy 
Ludowe, Domy Kultury) na organizację imprez okolicznościowych oraz dokonanie 
aktualizacji wysokości stawek w zależności od liczby uczestników imprezy. 
Odpowiedź: 
Zostanie przygotowany projekt zarządzenia odpłatności za wynajem lokali oraz 
media w budynkach  użyteczności publicznej na terenie gminy, który będzie 
skonsultowany z sołtysami sołectw. 
W dalszej części zabierał głos radny Stanisław Kosiński, który poinformował o 
fatalnym stanie nawierzchni drogi wojewódzkiej na odcinku od Chwałowic w stronę 
Borowa. Wyraził również niezadowolenie z faktu przeciągającej się budowy 
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chodników w Chwałowicach oraz nie przeprowadzenia konserwacji jeziora w tej 
miejscowości. Powiedział, że mimo zgłaszanych wniosków nic w tych tematach nie 
poczyniono. 
Radny Kosiński ponownie wystąpił o zajęcie się na dzisiejszej sesji sprawami 
bezpieczeństwa publicznego. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka zwrócił się o wzięcie pod uwagę 
bezpieczeństwa przeciwpowodziowego całej gminy wobec planów 
modernizacyjnych wałów rz. San od m. Pniów do m. Radomyśl. Powiedział, że 
obwałowania od Radomyśla w stronę Rzeczycy Długiej są zaniedbane i również 
wymagają remontu. Szczególnie duże niebezpieczeństwo stwarza brak odcinka wału 
w Woli Rzeczyckiej.  
 
Ad.V. Godz. 1019  
Informację na temat zaśmiecania lasów przedstawił Z-ca Nadleśniczego 
Nadleśnictwa Gościeradów Robert Guzek. 
P. Robert Guzek poinformował o działaniach podejmowanych przez nadleśnictwo 
mających zapobiegać temu zjawisku. Przedstawił między innymi koszty jakie ponosi 
nadleśnictwo w kwestii sprzątania lasów. Powiadomił o organizowanych w szkołach 
spotkaniach edukacyjnych  z młodzieżą oraz udziale i wsparciu wielu akcji np. 
sprzątanie świata. Zwrócił również uwagę na duże zaśmiecanie występujące przy 
drogach. P. Guzek powiedział również o konieczności rozszerzenia edukacji w 
zakresie nie zaśmiecania lasów wśród dorosłych głównie ze względu na zbliżający 
się okres częstego przebywania w lasach. 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński zwrócił uwagę na dużą populację dzików, 
które wyrządzają spore szkody w uprawach. Powiedział, że wcześniej była mowa o 
zredukowaniu liczby tych zwierząt. 
Radny Kosiński wystąpił o podęcie wspólnych działań nadleśnictwa i gminy 
zmierzających do przeprowadzenia remontu drogi biegnącej od Łążka 
Chwałowskiego do Chwałowic. Droga ta ze względu na stan techniczny jest 
nieprzejezdna.  
P. Guzek w kwestii redukcji dzików wyjaśnił, że sprawę tę reguluje ustawa – prawo 
łowieckie. Wedle  przepisów tej ustawy planowanie odstrzału jest robione wg 
inwentaryzacji przeprowadzanych przez koła łowieckie. Koła tworzą plan odstrzału 
który jest konsultowany m.in. z gminami. Jeżeli nie ma żadnych uwag, nadleśniczy 
przyjmuje plan odstrzału, który jest realizowany. Odnośnie szkód w uprawach 
wyrządzonych przez dzikie zwierzęta to zgodnie z obowiązującym prawem koła 
łowieckie zobligowane są do wypłacania odszkodowań za poniesione straty.   
Odnośnie remontu drogi Łążek Chwałowski – Chwałowice P. Guzek powiedział, że 
dofinansowanie takiego zadania przez nadleśnictwo jest bardzo utrudnione. Nie ma 
bowiem uregulowań prawnych mówiących o możliwości dofinansowania remontów 
dróg gminnych. Natomiast nadleśnictwo może uczestniczyć i dofinansowywać 
remonty bieżące dróg.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka powiedział, że koła łowieckie na 
terenie gminy nie dokonują liczenia dzików, których jest bardzo duża ilość. Dziki 
wyrządzają duże szkody za które rolnicy otrzymują znikome odszkodowania. 
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Ponadto są problemy z uzyskaniem rekompensat od kół łowieckich, szczególnie od 
koła radomyskiego. 
P. Guzek oznajmił, że na działalność kół łowieckich nadleśnictwo nie ma wpływu. 
To od kół zależy szacowanie szkód i wypłata odszkodowań. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad.VI/1/2. Godz. 1100  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu 
nad Sanem za rok 2010 oraz projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w 
statucie Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Radomyślu nad Sanem zostały jednocześnie omówione przez P. Danutę Podgórską z 
GSPZOZ. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonych projektów uchwał. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionych projektów uchwał. 
W wyniku głosowania projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Radomyślu nad Sanem za rok 2010  został przyjęty  – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr VI/44/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminnego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem  został przyjęty – 14 głosów 
„za” – jednogłośnie.  
Uchwała Nr VI/45/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Zabierając jeszcze głos Wójt Gminy poinformował o nominacji P. Anny Typiak z 
GSPZOZ na Dyrektora tej jednostki nadmieniając, że w tej sprawie w dniu 
dzisiejszym podpisał odpowiednie zarządzenie. 
Przewodniczący Rady Gminy w imieniu całej Rady i wszystkich obecnych z racji 
wyboru na stanowisko Dyrektora złożył P. Annie Typiak gratulacje. 
  
Ad.VI/3. Godz. 1135  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany w składzie Rady Społecznej 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu 
nad Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak, informując, że w 
związku ze złożoną rezygnacją z funkcji członka Rady Społecznej P. Małgorzaty 
Krawiec należy uzupełnić skład.  
Komisja Rewizyjna oraz  Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zgłosiły propozycję 
kandydatury na członka Rady Społecznej w osobie radnego Jerzego Ryzaka.  
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa nie zaproponowała kandydata do 
składu Rady Społecznej. 
Radny Stanisław Kosiński do składu Rady Społecznej zgłosił kandydata w osobie 
radnego Tomasza Budziło. 
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Radny Jerzy Ryzak wyraził zgodę na pełnienie funkcji członka Rady Społecznej 
GSPZOZ.  
Radny Tomasz Budziło nie wyraził zgody. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Jerzego 
Ryzaka na członka Rady Społecznej. 
W głosowaniu zgłoszoną propozycję przyjęto – 13 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty  – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr VI/46/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/4. Godz. 1144  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia statutu Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Radomyślu nad Sanem przedstawiła i omówiła Kierownik ŚDS 
Marta Król – Handzlik. 
P. Marta Król – Handzlik zaproponowała wprowadzenie zmiany w projekcie uchwały 
polegającej na dopisaniu w Statucie stanowiącym załącznik do uchwały  w § 19 o 
treści: „Środowiskowy Dom Samopomocy w Radomyślu nad Sanem może 
pozyskiwać środki finansowe od sponsorów i darczyńców”  wyrażenia  w brzmieniu: 
„oraz  innych źródeł”. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poddał pod głosowanie projekt 
uchwały wraz z zaproponowaną zmianą. 
W jego wyniku projekt  został przyjęty – 13 głosów „za” – jednogłośnie ( w trakcie 
głosowania nieobecny był radny Tomasz Budziło).  
Uchwała Nr VI/47/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/5. Godz. 1157  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 r. przedstawił Wójt 
Gminy Jan Pyrkosz, informując, że sołtys sołectwa Musików zwrócił się z wnioskiem 
o zmianę przeznaczenia kwoty 3 tys zł zapisanej w planie  wydatków programu na tę 
miejscowość z budowy placu zabaw na ogrodzenie. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał o opinie Komisji Stałych. 
Przedłożony projekt uchwały Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zaopiniowała 
negatywnie. 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i 
członek Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Małgorzata Krawiec poinformowała, 
że nie ma możliwości zmiany przeznaczenia środków finansowych na zadanie 
dotyczące ogrodzenia placu zabaw. Jest to niezgodne z postanowieniami GKRPA, 
gdyż środki mogą być wykorzystane tylko na doposażenie lub na budowę placu 
zabaw. Wykonanie ogrodzenia można sfinansować ze środków sołeckich lub innych 
źródeł. 
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Pozostałe Komisje Stałe nie zgłosiły zastrzeżeń do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że ogrodzenie w Musikowiu zostało w 
części wykonane między innymi ze środków pochodzących ze Stowarzyszenia 
Rolników w Rzeczycy Długiej. Konieczne są jednak dodatkowe pieniądze i o nie 
zwrócił się sołtys sołectwa wnioskując o zmianę przeznaczenia środków zapisanych 
w planie wydatków na miejscowość Musików. Wobec tego, iż nie można zastosować 
w projekcie uchwały zapisu „ogrodzenie placu zabaw” Przewodniczący 
zaproponował wpisanie wyrażenia „urządzenie placu zabaw”. 
Radny Jan Ziemniak powiedział, że można by wprowadzić zapis „zabezpieczenie 
placu zabaw”. 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmianę 
zapisu w projekcie uchwały polegającej na zastąpieniu wyrażenia „ogrodzenie placu 
zabaw” na „urządzenie placu zabaw”. 
W głosowaniu zaproponowaną zmianę przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały po naniesionej zmianie. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty  – 13 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr VI/48/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/6. Godz. 1210 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2010r. przedstawiła i 
omówiła Z-ca Skarbnika Gminy Grażyna Borys. 
Następnie Z-ca Skarbnika Gminy Grażyna Borys przedstawiła i omówiła 
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok, sprawozdanie finansowe oraz 
informację o stanie mienia komunalnego wg stanu na dzień 31.12.2010r. 
Przedstawione sprawozdania oraz informacja stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
W dalszej części Z-ca Skarbnika Gminy Grażyna Borys przedstawiła uchwałę 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie Nr XIV/128/2011 z dnia 22 kwietnia 
2011r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem 
sprawozdaniu rocznym  z wykonania budżetu gminy za 2010 rok.   
Skład Orzekający RIO pozytywnie z uwagą zaopiniował przedłożone przez Wójta 
Gminy Radomyśl nad Sanem sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok 
stwierdzając, że dane wykazane w przedłożonym sprawozdaniu zachowują wzajemną 
spójność, zgodność rachunkową oraz zgodność z danymi będącymi w posiadaniu 
RIO w Rzeszowie.  

                  Uchwała Składu Orzekającego RIO Nr XIV/128/2011 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
Następnie Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie Komisji 
wypracowane na posiedzeniach odnośnie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 
2010r.  
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Komisja Rewizyjna, Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja 
Oświaty i Spraw Społecznych nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu 
uchwały opiniując go w głosowaniu pozytywnie jednogłośnie.  
Wójt Gminy Jan Pyrkosz zabierając głos zwrócił uwagę na wydatki inwestycyjne 
poniesione  na działalność bieżącą jednostek organizacyjnych m.in.  szkół, Zakładu 
Gospodarki Komunalnej, Środowiskowego Domu Samopomocy, Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej, Gminnego Centrum Kultury. Wydatki te stanowiły pokaźną 
sumę. W 2010r. realizowanych było około 40 inwestycji, w tym około 15 inwestycji 
było przygotowywanych jako zadania na które gmina starała się o środki z 
programów unijnych czy też z Lokalnej Grupy Działania SANŁĘG.                                               
Spektrum realizowanych inwestycji był szeroki. Były to zadania znaczące jak i 
zadania mniejsze. Procentowy wskaźnik realizacji inwestycji względem ogólnych 
wydatków wykonanych wyniósł 41%, natomiast względem planu – 36 %. Wójt 
powiedział, że należy uznać wskaźnik za wysoki. Wójt oznajmił, że deficyt 
budżetowy był na wysokim poziomie, ale przy okazji przedstawiania projektu 
budżetu na 2011r. była podana informacja ile środków zostanie zwróconych. Wiele 
środków jest refundowanych w roku bieżącym przez co deficyt został znacząco 
obniżony. Również w tym roku gmina stara się o dofinansowanie z programów 
unijnych na zadania inwestycyjne np. na poprawę zaopatrzenia w wodę gminy 
obejmujący projekt modernizacji Stacji Uzdatniania Wody, remont sieci 
wodociągowej w Dąbrówce czy budowę odcinków wodociągów. Będzie 
przygotowany projekt o dofinansowanie budowy sali gimnastycznej w Rzeczycy 
Długiej czy też małe projekty w ramach Programu Rozwoju Obszarów wiejskich. 
Podsumowywując Wójt stwierdził, że rok 2010 był rokiem bogatym jeśli chodzi o 
inwestycje, które były realizowane na terenie gminy.  
Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że deficyt gminy jest bardzo wysoki. 
Powiedział, że głównym powodem tego stanu było nie dojście do skutku sprzedaży 
kompleksu działek w Musikowiu. Planowany był z tego tytułu znaczący dochód, 
który nie wpłynął do budżetu. W tym przypadku został popełniony błąd, bowiem nie 
należało planować tak wysokich dochodów wobec braku pewności realizacji planów. 
Radny Kosiński nadmienił, że obecnie zadłużenie gminy wynosi ponad 51 % i może 
zajść obawa, że gmina może utracić zdolność kredytową. Ponadto mogą być 
trudności z przygotowaniem budżetu gminy na 2012r. 
Wójt wyjaśnił, że w bieżącym roku wskutek refundowanych środków z 
zrealizowanych inwestycji deficyt obniżył się do nieco ponad 20%. Wójt 
przypomniał, że refundacja polega zainwestowaniu własnych pieniędzy, a później 
gmina otrzymuje zwrot z programów unijnych na podstawie podpisanych umów. Te 
środki systematycznie do budżetu gminy spływają. Maksymalna wysokość 
zadłużenia gminy może wynieść 60% planowanych dochodów. Jeżeli byłyby 
wątpliwości czy zaciągać kredyty to wiele zadań inwestycyjnych nie udało by się 
zrealizować. Nie ma obaw, że gmina przekroczy dopuszczalny próg i utraci zdolność 
finansową. 
Zabierając głos Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przyznał, że rok 
2010 obfitował w realizację szeregu inwestycji mających duże znaczenie dla 
społeczności lokalnej. Doszły one do skutku  dzięki pracy i zaangażowaniu Wójta, 
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pracowników Urzędu Gminy w staraniach m.in. o środki unijne. Bez dotacji z 
zewnątrz wiele inwestycji nie byłoby wykonanych.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka podziękował Wójtowi Gminy i 
Radzie Gminy za przyznanie w ubiegłym roku środków finansowych na remont 
Domu Ludowego w Żabnie, dzięki któremu podniosła się jakość, standard i komfort 
obiektu.  
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Edward 
Wermiński zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” - 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr VI/49/11 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 
2010r.  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. VI/7. Godz. 1236 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2010r. przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 
Edward Wermiński. 
Następnie w imieniu Komisji Rewizyjnej głos zabrał Członek Komisji Mariusz 
Skwara, który przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 23.05.2011r. w 
sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem za rok 2010. 
Po rozpatrzeniu:  

1) sprawozdania finansowego za 2010r., 
2) sprawozdania z wykonania budżetu za 2010r. wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o tym sprawozdaniu,  
3) informacji o stanie mienia komunalnego 

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do przedstawionych sprawozdań oraz 
informacji i pozytywnie oceniła wykonanie budżetu za 2010r. 
Wobec powyższego Komisja zawnioskowała o udzielenie Panu Jan Pyrkosz – 
Wójtowi Gminy Radomyśl nad Sanem absolutorium za 2010 rok. 
Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: 

- za udzieleniem absolutorium -  5 głosów, 
- przeciwko udzieleniu absolutorium – 0 głosów, 
- wstrzymujących się –  0 głosów. 

Przedstawiony wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W dalszej części posiedzenia radny Mariusz Skwara odczytał uchwałę Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie Nr XIV/172/2011 z 
dnia 2 czerwca 2011r. w sprawie opinii o przedłożonym przez  Komisję Rewizyjną 
Rady Gminy Radomyśl nad Sanem  wniosku o udzielenie absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2010 rok. 
Skład Orzekający RIO pozytywnie z uwagami zaopiniował wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Radomyśl nad Sanem o udzielenie Wójtowi Gminy 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. 
Skład Orzekający stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium dla Wójta Gminy wypracowany na podstawie pozytywnej oceny 
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wykonania budżetu za 2010r. sporządzony został we właściwym trybie, po 
przeprowadzeniu rozpatrzenia właściwych dokumentów źródłowych i jest poprawny 
pod względem formalnym.  
Przedstawiony wyżej dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr VI/50/11 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010r.  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Zamykając ten punkt porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy złożył gratulacje 
Wójtowi Gminy za udzielone absolutorium z tytułu wykonania budżetu. 
Wójt Gminy podziękował Radzie Gminy za udzielone absolutorium za 2010 r. 
Wyraził również podziękowanie sołtysom, kierownikom i pracownikom jednostek 
organizacyjnych oraz pracownikom samorządowych urzędu gminy, którzy  
uczestniczyli w procesie realizacji zadań budżetowych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad.VI/8. Godz. 1300  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem  przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
W jego wyniku projekt  został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie.  
Uchwała Nr VI/51/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/9. Godz. 1307  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2011 
przedstawiła Z-ca Skarbnika Gminy Grażyna Borys.  
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty  – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr VI/52/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/10. Godz. 1318  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan 
Pyrkosz. 
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Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad  projektem 
uchwały. 
W jego wyniku projekt  został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie.  
Uchwała Nr VI/53/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/11. Godz. 1321  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w 
Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach 
PROW inwestycji „Budowa ogólnodostępnej sali gimnastycznej i łącznika z 
istniejącym budynkiem Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej” przedstawił Wójt Gminy 
Jan Pyrkosz. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty  – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr VI/54/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VII. Godz. 1324 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo P. Czesława Tysa z Tarnobrzega, w 
którym zwrócił się do Rady Gminy o uchylenie uchwały Rady Gminy Radomyśl nad 
Sanem Nr V/39/11  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Niwka” podjętej na sesji w dniu 27.04.11r.  
Uchwała powyższa wg P. Tysa narusza przepisy Konstytucji RP oraz ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Przedstawione pismo dołączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że nie ma podstaw do podjęcia czynności 
zmierzających do uchylenia uchwały przede wszystkim z tego względu, że akt ten 
został zalegalizowany czyli jest zgodny z prawem przez organ nadzoru jakim jest 
wojewoda. 
Wójt Gminy poinformował, że P. Czesław Tys starał się o wydanie decyzji o 
warunkach zabudowy na działce usytuowanej w bezpośrednim sąsiedztwie Stacji 
Uzdatniania Wody w Radomyślu. Jednak ze względu na perspektywiczne plany 
gminy związane np. z rozbudową SUW czy budową innych urządzeń komunalnych 
ten grunt nie można przeznaczyć pod zabudowę mieszkaniową. Dlatego też 
udzielono odmownej odpowiedzi P. Tysowi. 
W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Zarząd 
Powiatowy ZOSPRP w Stalowej Woli zawiesił uchwałę Gminnego Zjazdu ZOSPRP 
w Radomyślu z 14 maja 2011 r. dotyczącą powołania gminnego zarządu. 
Przewodniczący Rady Gminy powiadomił o kolejnym piśmie Prezesa Ligi Ochrony 
Przyrody w Tarnobrzegu o uznanie za pomnik przyrody dębu rosnącego na posesji   
P. Bolesława Chmielowca w Radomyślu. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że na dzisiejszej sesji miał być rozpatrzony projekt uchwały w 
sprawie ustanowienia tego drzewa za pomnik przyrody. Jednak ze względu na 
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konieczność uzyskania opinii Regionalnego Dyrektora Ochrony Przyrody o tym 
projekcie nie było możliwości przygotowania tej uchwały.  Prawdopodobnie na 
następną sesję takie uzgodnienie zostanie uzyskane. Wójt zaznaczył jednak, że jest 
jeszcze potrzeba obcięcia konaru drzewa zagrażającego bezpieczeństwu 
użytkowników drogi usytuowanej tuż obok drzewa, na co jest zgoda P. Chmielowca i 
Ligi Ochrony Przyrody. 
Przewodniczący Rady Gminy informacyjnie przedstawił pismo ornitologa                  
P. Sebastiana Sobowca dotyczące bezpieczeństwa przeciwpowodziowego na terenach 
obejmujących widły Wisły i Sanu.  
Powyższe pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo od P. Zbigniewa Jasińskiego z Żabna i 
mieszkańców tego sołectwa, którzy zwrócili się z prośbą do Rady Gminy o 
przedłużenie linii MKS do tej miejscowości. Prośbę motywowano potrzebą 
zwiększenia dostępu mieszkańców do miejskiego transportu publicznego, wzrostu 
bezpieczeństwa wewnątrz autobusów, komfortu podróżujących. Zwrócono również 
uwagę, że PKS zawiesza cześć kursów, a ceny biletów w MKS są znacznie niższe. 
Ponadto nawiązano do zapisów zawartego porozumienia między gminą Radomyśl, a 
gminą Stalowa Wola na uruchomienie transportu publicznego na terenie gminy, gdzie 
jest mowa o możliwości przedłużenia linii. W piśmie P. Jasiński stwierdził, że w tej 
sprawie rozmawiał z Wójtem Gminy, który miał powiedzieć, iż godzi się na 
przedłużenie linii i nie będzie stwarzał problemów w tej kwestii. 
Wójt Gminy zabierając głos w tej sprawie wyjaśnił, że sprawa ta miała inny przebieg 
i inaczej miała się potoczyć. Przytoczone pismo  wraz z podpisami mieszkańców 
miało być skierowane do Dyrektora ZMKS. Tam powinien zostać złożony wniosek o 
wydłużenie linii. Wójt powiedział, że przekazał P. Jasińskiemu informację, że sprawa 
ta będzie dyskutowana na posiedzeniach Komisji. Z jego strony nie było 
jednoznacznego stwierdzenia czy oświadczenia w tej sprawie. 
Radna Marzena Garbacz zwróciła uwagę, że należałoby przeanalizować godziny 
odjazdów i trasę autobusów. Obecnie w godzinach porannych autobus MKS odjeżdża 
w czasie gdy jest kilka innych autobusów PKS. 
Natomiast co do trasy to autobus wykonuje objazd jadąc np. pod HSW w Stalowej 
Woli, a dopiero później kieruje się do centrum. Trzeba porozmawiać z ZMKS o 
dostosowaniu do rzeczywistych potrzeb mieszkańców naszej gminy. 
Wójt Gminy zaproponował, aby zaprosić Dyrektora ZMKS na najbliższą sesję Rady 
Gminy celem przedyskutowania poruszonych tematów. Nadmienił, że jest jeszcze nie 
rozwiązana kwestia przystanków, o postawienie których domaga się Dyrektor 
ZMKS. 
Radny Stanisław Kosiński powiedział, że PKS zwiesił cześć kursów i wydłużenie 
linii MKS spowoduje dalsze wycofywanie autobusów PKS. To powoduje kłopoty z 
dotarciem do Stalowej Woli mieszkańców z dalszych miejscowości. Powiedział, że 
jest przeciwny przedłużeniu linii MKS. Jak się wyraził trzeba dbać o wszystkich 
mieszkańców naszej gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że zgodnie z wypowiedzią Dyrektora 
ZMKS autobusy komunikacji miejskiej mogą kursować i do dalszych miejscowości, 
linia może być wydłużona ale gmina musiałaby ponosić koszty  związane z realizacją 
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tego zadania. Sprawa komunikacji MKS zostanie skierowana na posiedzenia Komisji 
Stałych, a szczególnie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. 
Przewodniczący Rady Gminy powrócił do pisma mieszkańców Chwałowic, 
Witkowic i Dąbrówki postulujących o wystąpienie do Prezesa Rady Ministrów o 
uznanie polskiego rolnictwa, a szczególnie wyrównanie polskich dopłat rolniczych 
do poziomu państw tzw. starej Unii, jako priorytet podczas polskiego przewodnictwa 
w Radzie Unii Europejskiej. 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby to pismo potraktować jako Apel i w 
tej formie przesłać do Premiera. 
Poddał tę propozycję pod głosowanie. 
W głosowaniu propozycję przyjęto jednogłośnie – 13 głosów „za” ( w trakcie 
głosowania nieobecny był radny Jerzy Gorczyca). 
Radny Stanisław Kosiński powrócił do sprawy zawieszenia przez Zarząd Powiatowy 
ZOSPRP w Stalowej Woli uchwały Gminnego Zjazdu dotyczącej wyboru gminnego 
zarządu. Powiedział, że wybory były demokratyczne i przeprowadzone zgodnie z 
przepisami. Dlatego wybrane gminne władze strażackie należy uznać za 
prawomocne. Zasugerował jakoby dwie osoby tj. Jacek Dudek i Marek Bierut były w 
pewien sposób niepożądane we władzach gminnej straży, dlatego wybory zostały 
podważone. Wyraził zdanie, że właśnie tych dwóch strażaków szczególnie wyróżniło 
się w trakcie ostatnich zagrożeń powodziowych podczas akacji 
przeciwpowodziowych. Powiedział, że za zaangażowanie powinni zostać docenieni.  
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że o zwieszeniu uchwały Gminnego 
Zjazdu zadecydował Zarząd Oddziału Powiatowego  ZOSPRP w Stalowej Woli. Na 
szczeblu gminnym nikt nie miał wpływu na tę decyzję. 
Radny Jerzy Gorczyca wyjaśnił, że w tej sprawie naruszone zostały przepisy Statutu 
ZOSPRP. Podczas zjazdu gminnego Jacek Dudek wszedł nieprawnie w skład 
Zarządu Gminnego. Wynika to z zapisów Statutu, które mówią, że z każdej jednostki 
do Zarządu może wejść jeden przedstawiciel. Jednostka OSP Chwałowice do 
Zarządu wybrała Stanisława Kosińskiego, a nie Jacka Dudka. Nie podjęta została 
uchwała umożliwiająca wejście 2 osób do Zarządu z jednej jednostki. W najbliższym 
czasie zostanie zwołany nowy zjazd gminny z udziałem przedstawiciela Zarządu 
Głównego ZOSPRP, aby wybory przeprowadzić zgodnie z prawem. 
Radny Kazimierz Pasztaleniec odniósł się do zgłaszanej wcześniej propozycji 
radnego Kosińskiego o zajęcie się sprawami bezpieczeństwa przeciwpowodziowego. 
Powiedział, że dyskusja na dzisiejszej sesji byłaby bezprzedmiotowa, gdyż nikt w tej 
sprawie nie był merytorycznie przygotowany. W najbliższym czasie odbędzie się 
sesja poświęcona sprawom bezpieczeństwa i na tym posiedzeniu można się tym 
tematem zająć. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka powtórzył swoją opinię, że należy 
omówić  sytuację bezpieczeństwa całej gminy, gdyż powódź zagraża nie tylko w 
Chwałowicach czy Witkowicach ale i w innych miejscowościach np. w Żabnie, Woli 
Rzeczyckiej, Rzeczycy Długiej. 
Radny Stanisław Kosiński zwrócił się do radnego powiatu  
stalowowolskiego P. Jana Korzybskiego o zainteresowanie się i interwencję w 
sprawie przebudowy drogi na odcinku Chwałowice – Witkowice przebiegającej przez 
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pastwiska, budowy chodnika do Orlika w Chwałowicach i zajęcie się sprawami 
bezpieczeństwa publicznego. 
Radny Powiatowy Jan Korzybski powiedział, że Rada Powiatu jak i Starosta realizują 
szereg spraw w zakresie poprawy infrastruktury technicznej i przeciwpowodziowej 
na terenie powiatu, w tym w gminie Radomyśl nad Sanem. Odbywa się wiele 
spotkań, posiedzeń i są czynione starania o poprawę stanu bezpieczeństwa 
publicznego. Radny Jan Korzybski oznajmił, że ze swej strony stara się, aby potrzeby 
gminy były realizowane. 
 
Na sesji zostały zgłoszone przez radnych następujące wnioski: 
 
Wniosek radnego Mariusza Skwary: 
1. „Proszę uzupełnić brakujące oświetlenie przy wale przy posesji Pana Szeligi w 
Orzechowie”. 
Wnioski radnego Bolesława Puki: 
2. „ Udrożnić wentylację grawitacyjną w sali widowiskowej w Domu Ludowym w 
Żabnie. Ze względu na ogrzewanie gazowe wymóg jest konieczny.” 
 
3. „ Dokonać oględzin stanu technicznego boazerii na tarasie Domu Ludowego w 
Żabnie. Obecny stan boazerii z PCV powoduje jej zniekształcenia i grozi 
odpadnięciem”. 
Wnioski radnego Stanisława Kosińskiego: 
4. „Dokonać odmulenia jeziora w Chwałowicach – wniosek z III kadencji Rady.” 
5. „Budowa chodnika w Chwałowicach na odcinku 3 km – wniosek z III kadencji 
Rady.” 
6. „Utwardzenie drogi wojewódzkiej w Chwałowicach 2 km – wniosek z III kadencji 
Rady.” 
7. „Oświetlenie przy drogach gminnych w Chwałowicach.” 
8. „Budowa przystanków w Chwałowicach 3 sztuki.” 
9. „Dokonać konserwacji rowu  od Kanału A w stronę jeziora i do wału.” 
 
Ad. VIII. Godz. 1422 
Na tym zakończono obrady VI sesji Rady Gminy. 
 
Protokołował: 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 
 
 
 


